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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Zarz¹du Telewizji Polskiej SA Romualda Or³a

Zwróci³y siê do mnie organizacje dzieciêce i m³odzie¿owe z proœb¹ o to, aby w telewizji by³o wiêcej
programów dzieciêcych. Argumentuj¹ to one, a tak¿e organizacje koœcielne, tym, ¿e takie audycje coraz
czêœciej s¹ zdejmowane z anteny.

Gdy by³em w niedzielê na bardzo du¿ym, prawie miêdzynarodowym koncercie dzieciêcym, pad³ apel,
ogromna proœba, aby wróci³ na antenê program „Od przedszkola do Opola”. By³a te¿ proœba, ¿eby
teleranki i programy publicystyczno-koœcielne, które by³y bardzo, bardzo pouczaj¹ce, równie¿ wróci³y
na antenê telewizyjn¹ i by³y nadawane w odpowiednim czasie. Bo gdy by³y nadawane we w³aœciwych go-
dzinach, ogl¹dalnoœæ by³a bardzo, bardzo du¿a. Zaczêto jednak dzia³aæ na ich niekorzyœæ w ten sposób,
¿e przek³adano je na póŸne godziny wieczorne, a rodzice, jak wiemy, nie pozwalaj¹ wtedy dzieciom og-
l¹daæ telewizji.

Mam te¿ drug¹ gor¹c¹ proœbê do Pana Prezesa. Wszyscy wiedz¹, ¿e bardzo interesujê siê sprawami
osób niepe³nosprawnych. Otó¿ w ogóle nie ma programów dla takich osób. By³a „Integracja”, ale po pro-
stu zosta³a zdjêta z anteny. Poza tym Telewizji Polskiej nie przystoi nadawanie programów o niepe³no-
sprawnych, które by³y nagrane piêæ, szeœæ lat temu.
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